

28 March 2021



# The Redeemer Exposed 救赎主揭露身份

## The Journey to Redemption, Part 3 of 4 救赎之旅-第三部分

*Romans 3:24-26 "being justified freely by His grace through the redemption that is in Christ Jesus, 25 whom God set forth as a propitiation by His blood, through faith, to demonstrate His righteousness, because in His forbearance God had passed over the sins that were previously committed, 26 to demonstrate at the present time His righteousness, that He might be just and the justifier of the one who has faith in Jesus."* 罗马书 3:24 如今却蒙 神的恩典，因基督耶稣的救赎，就白白地称义。3:25 神设立耶稣作挽回祭，是凭着耶稣的血，藉着人的信，要显明 神的义。因为他用忍耐的心，宽容人先时所犯的罪，3:26 好在今时显明他的义，使人知道他自己为义，也称信耶稣的人为义。

**Why is the cross so important to the Christian faith? 为什么十字架对基督徒的信仰如此重要?**

### 1. It Turned Away GOD'S WRATH 它使神的愤怒离开 (Romans 3:25,1 John 4:8, Psalm 5:5)

罗马书 3:25 神设立耶稣作挽回祭，是凭着耶稣的血，藉着人的信，要显明 神的义。因为他用忍耐的心，宽容人先时所犯的罪，

约翰一书 4:8 没有爱心的，就不认识神，因为神就是爱。

诗篇 5:5 狂傲人不能站在你眼前；凡作孽的，都是你所恨恶的；

- God is ANGRY because of sin 神因罪而愤怒
- Because He is love, He provided a means to turn away His own anger by OFFERING HIS SON 因为他就是爱，他通过献上自己的亲生儿子来使自己的愤怒转离

The OT Day of Atonement - had one major problem - it was TEMPORARY (Mark 15:34) 旧约时代的赎罪日-有一个主要的问题-它是暂时的

马可福音 15:34 申初的时候，耶稣大声喊着说：“以罗伊，以罗伊！拉马撒巴各大尼？”（翻出来就是：我的神，我的神，为什么离弃我？）

### 2. It Demonstrated GOD'S JUSTICE 它展示了神的公义(Romans 3:26)

罗马书 3:26 好在今时显明他的义，使人知道他自己为义，也称信耶稣的人为义。

- God's holiness demands SIN BE PUNISHED 神的圣洁要求罪受到惩罚
- God's grace provides THE SACRIFICE What He demands, He supplies. 神的恩典提供了献祭品，按照他自己的要求，他亲自预备

### 3. It is An Outpouring of GOD'S GRACE (Romans 3:24) 它是神的恩典的流露

罗马书 3:24 如今却蒙 神的恩典，因基督耶稣的救赎，就白白地称义。

- Grace is something you need, but don't deserve. 恩典是你需要的，但是不配拥有。